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INTERPELACJA 

w sprawie zakupu i montażu systemu przedpłatowego  

w budynkach socjalnych 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o zakup i montaż systemu 

przedpłatowego energii elektrycznej oraz wody w budynkach socjalnych. 

System jest wprowadzany z powodzeniem w różnych miastach od kilku 

lat i bardzo szybko się zwraca. 

Pozwala na oszczędności dla gminy oraz na sprawiedliwe korzystanie  

z mediów przez lokatorów budynków socjalnych. W wielu przypadkach po 

zainstalowaniu systemu, który uruchamia wodę i prąd na kartę pozwoliło na 

olbrzymie oszczędności w budynkach socjalnych, w których te media były 

wykorzystywane bez limitu. Spadek zużycia często oscyluje w okolicach  

50% za energię elektryczną i 30-40% za wodę. 

Po zamontowaniu systemu mieszkańcy otrzymają karty, które będą 

doładowywać i wówczas każdy zapłaci za swoje faktyczne zużycie bez 

nadmiernego obciążania budżetu miasta. Pozwoli to także nauczyć pewnych 

oszczędności lokatorów, którzy często bez opamiętania zużywali 

ponadnormatywne ilości wody i energii elektrycznej. 

Proszę o zapoznanie się z systemem przedpłatowym i zamontowanie go 

w budynkach socjalnych, co pozwoli ograniczyć zbędne koszty zużycia. 
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